

Title (en)

LOCKING DEVICE FOR CHAIR SEATS.

Title (de)

VERRIEGELUNGSSANORDNUNG FÜR STUHLSITZE.

Title (fr)

DISPOSITIF DE BLOQUAGE POUR SIEGES DE CHAISE.

Publication

EP 0426743 A1 19910515 (EN)

Application

EP 89908886 A 19890727

Priority

NO 883319 A 19880727

Abstract (en)

[origin: WO9000871A1] Device for locking in a chair seat in a desired angular position, comprising several lamellae (1) connected with the seat, extending through a retainer (7) and between fixed lamellae (2) arranged in the retainer, whereby clamping shoes (3, 4) which are abutting against the outer fixed lamellae (2) may be clamped by bolts (5, 6) for locking the position of the seat and providing possibility for adjustment of the clamping points of the bolts, where lamellae (1) without holes are arranged abutting against fixed lamellae (2) across their width, the lamellae (1) being connected with the seat of the chair, the fixed lamellae (2) being captured by the retainer (7) and the bolts (5, 6), each provided with a clamping shoe (3, 4) and aligned axially.

Abstract (fr)

Le dispositif décrit, qui sert à bloquer un siège de chaise dans une position angulaire désirée, comprend plusieurs lamelles (1) qui sont reliées au siège et qui s'étendent à travers un organe de retenue (7) et entre des lamelles fixes (2) placées dans l'organe de retenue. Des patins de serrage (3, 4), qui sont placés en bout contre les lamelles fixes externes (2), peuvent être bloqués par serrage par des boulons (5, 6), qui servent à bloquer la position du siège et à permettre le réglage des points de serrage des boulons, où les lamelles (1) sans trous sont disposées en bout contre les lamelles fixes (2) sur toute leur largeur, les lamelles (1) étant reliées au siège de la chaise et les lamelles fixes (2) étant coincées par l'organe de retenue (7) et par les boulons (5, 6), lesquels comportent chacun un patin de serrage (3, 4) et sont alignés axialement.

IPC 1-7

A47C 1/027; A47C 3/03

IPC 8 full level

A47C 3/03 (2006.01); **A47C 1/027** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 1/027 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9000871A1

Cited by

GB2252725A; GB2252725B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9000871 A1 19900208; AU 4039389 A 19900219; DE 68913539 D1 19940407; DE 68913539 T2 19940609; DK 173454 B1 20001120; DK 4391 A 19910110; DK 4391 D0 19910110; EP 0426743 A1 19910515; EP 0426743 B1 19940302; FI 90304 B 19931015; FI 90304 C 19940125; FI 910342 A0 19910123; JP H04501217 A 19920305; JP H0734773 B2 19950419; NO 166684 B 19910521; NO 166684 C 19910828; NO 883319 D0 19880727; NO 883319 L 19900129

DOCDB simple family (application)

NO 8900078 W 19890727; AU 4039389 A 19890727; DE 68913539 T 19890727; DK 4391 A 19910110; EP 89908886 A 19890727; FI 910342 A 19910123; JP 50837489 A 19890727; NO 883319 A 19880727